
 
 

Protokół IX/24 

z sesji Rady Gminy i Miasta Odolanów 

28 listopada 2024 r., rozpoczęcie o godz. 15:00 

Galeria - Forum, Plac Kościuszki 4a w Odolanowie 

 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy i Miasta Odolanów Janusz Szustkiewicz powitał wszystkich 

obecnych, a następnie otworzył IX sesję Rady Gminy i Miasta Odolanów. 

 

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Rady poprosił Radnych o zalogowanie się do elektronicznego systemu 

głosowania. Przewodniczący Rady oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co stanowi, że Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Na sesji nieobecna była radna Gabriela Zawada. Listy obecności 

radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu.  

Do proponowanego porządku obrad uwag nie zgłoszono. Porządek został przyjęty 14 głosami 

„za” na stan 14 Radnych obecnych na sesji (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu)  

i przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku posiedzenia.  

3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy i Miasta Odolanów. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

- uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

- w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy i Miasta Odolanów do wniesienia skargi na 

rozstrzygnięcia nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego oraz do udzielenia pełnomocnictwa do 

reprezentowania Rady Gminy i Miasta Odolanów przed Wojewódzkim Sądem 

Administracyjnym w Poznaniu i Naczelnym Sądem Administracyjnym. 

 

- w sprawie zmiany uchwały nr LIII/482/23 Rady Gminy i Miasta Odolanów z dnia 

30 listopada 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie i Mieście Odolanów 

na rok 2024. 

 



 
 

- w sprawie  uchylenia uchwały nr XXIII/203/20 z dnia 14 grudnia 2020 r. w sprawie 

wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 

żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy i Miasta Odolanów. 

 

- w sprawie zmiany przebiegu dróg gminnych na terenie Gminy i Miasta Odolanów. 

 

- w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/142/16 Rady Gminy i Miasta Odolanów z dnia 

14 czerwca 2016 r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

- w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

wysokości tej opłaty. 

 

- w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemnik 

i worek o określonej pojemności. 

 

- w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

dla nieruchomości, na której znajduję się domek letniskowy lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe oraz terminie i trybie uiszczenia opłaty. 

 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Dyskusja, zapytania, wolne wnioski, informacje. 

9. Zakończenie obrad IX sesji.    

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy i Miasta Odolanów. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do zapisów w protokole z VIII sesji. Uwag nie 

zgłoszono.  

Przewodniczący poprosił o przyjęcie protokołu z VIII sesji i głosowanie w systemie. Protokół 

z VIII Sesji został przyjęty 14 głosami „za” na stan 14 Radnych obecnych na sesji (załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że zgodnie z art. 24 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym, 

interpelacja powinna dotyczyć spraw o istotnym znaczeniu dla gminy. Powinna zawierać 

krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz wynikające z niej 

pytania. Na podstawie art. 24 ust. 6 ustawy, interpelacje i zapytania składane są na piśmie do 

Przewodniczącego Rady, który przekazuje je niezwłocznie Burmistrzowi. 



 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że w punkcie 6 porządku obrad Burmistrz udzieli 

wstępnej odpowiedzi na interpelacje, natomiast odpowiedzi pisemne zostaną przekazane 

Radnym w ciągu 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania.   

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym w dniu  

26 listopada 2024 r. wpłynęły dwie interpelacje Radnej pani Barbary Cebulskiej. Pierwsza w 

sprawie wykonania oznakowania przejścia dla pieszych na ul. Chwaliszewskiej. Druga w 

sprawie zamontowania oświetlenia ulicznego przy ul. Raszkowskiej. W związku ze złożonymi 

interpelacjami Burmistrz Gminy i Miasta Odolanów pana Marcin Szorski w ustawowym 

terminie udzieli radnej odpowiedzi na interpelacje. 

Następnie Radny pan Przemysław Kruszyk złożył interpelację w sprawie zniesienia opłaty 

dodatkowej za wynajem sal wiejskich i sal osiedlowych. 

 

Ad 5. Podjęcie uchwał. 

- Projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej odczytała Skarbnik Beata Gościniak. Uchwała nr IX/69/24 została przyjęta 

następującą proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, 

„wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

-  Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 2024 odczytała 

Skarbnik Beata Goścniak. Uchwała nr IX/70/24 została przyjęta następującą proporcją głosów 

„jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 

radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy i Miasta Odolanów do 

wniesienia skargi na rozstrzygnięcia nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego oraz do udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Gminy i Miasta Odolanów przed Wojewódzkim 

Sądem Administracyjnym w Poznaniu i Naczelnym Sądem Administracyjnym odczytał 

Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała nr IX/71/24 została przyjęta następującą 

proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 

radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu.  

 

 



 
 

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIII/482/23 Rady Gminy i Miasta Odolanów 

z dnia 30 listopada 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

i Mieście Odolanów na rok 2024 odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. 

Uchwała nr IX/72/24 została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, 

„jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji 

i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

- Projekt uchwały w sprawie  uchylenia uchwały nr XXIII/203/20 z dnia 14 grudnia 2020 r. 

w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy i Miasta Odolanów odczytał 

Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała nr IX/73/24 została przyjęta następującą 

proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 

radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu.  

 

- Projekt uchwały w sprawie zmiany przebiegu dróg gminnych na terenie Gminy i Miasta 

Odolanów odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała nr IX/74/24 została 

przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, 

„wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu.  

 

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/142/16 Rady Gminy i Miasta 

Odolanów z dnia 14 czerwca 2016 r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi odczytał Przewodniczący Rady Janusz 

Szustkiewicz. Uchwała nr IX/75/24 została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 

14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych 

obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

- Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz wysokości tej opłaty odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. 

Uchwała nr IX/76/24 została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, 

„jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji 

i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  



 
 

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za pojemnik i worek o określonej pojemności odczytał Przewodniczący Rady 

Janusz Szustkiewicz. Uchwała nr IX/77/24 została przyjęta następującą proporcją głosów 

„jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 

radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduję się domek letniskowy lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe oraz terminie i trybie 

uiszczenia opłaty odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała nr IX/78/24 

została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 

radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik 

nr 14 do niniejszego protokołu.  

  

Ad. 6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz pana Marcin Szorski odpowiadając na interpelację Radnego Przemysława Kruszyka 

powiedział, że wraz z pracownikami przeanalizuje uchwały dotyczące dodatkowych opłat. 

Burmistrz dodał, że temat wymaga zastanowienia. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy Radni mają pytania do przekazanego przez Burmistrza 

sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym.  

Uwag do sprawozdania nie zgłoszono. 

 

Ad. 8. Dyskusja, zapytania, wolne wnioski, informacje. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na 5 grudnia 2024 r. zaplanowane zostały posiedzenia 

komisji rady. 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu panu Dariuszowi Kmiecikowi, który 

zwrócił się do Burmistrza z prośbą o przekazywanie na bieżąco informacji o planowanych 

remontach, rozbiórkach itp. w okręgach podległych radnym. Radny Dariusz Kmiecik poprosił 

o informację na temat rozbiórki Altanki Miłości w Parku Natury. 

Pan Burmistrz Marcin Szorski powiedział, że rozbiórka Altanki Miłości wynikała z decyzji 

administracyjnej wydanej przez powiat i nie przysługiwało od niej odwołanie. Burmistrz 



 
 

poinformował, że altana została wybudowana nielegalnie w strefie gazociągu, co zagrażało 

bezpieczeństwu i dlatego nakazano rozbiórkę. 

Pan Radny Dariusz Kmiecik raz jeszcze poprosił Burmistrza o informowanie na bieżąco o 

planowanych rozbiórkach, aby mieć wiedzę na temat podejmowanych decyzji. 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Małgorzacie Dambek Przewodniczącej 

Zarządu Osiedla Śródmieście, która odczytała wniosek dotyczący dodatkowego oświetlenia 

ulicznego, stworzenia nowych przejść dla pieszych, a także monitoringu w Śródmieściu. 

Burmistrz odpowiadając na wniosek Przewodniczącej Osiedla Śródmieście powiedział, że 

wszystkie poruszone we wniosku sprawy wymagają przeanalizowania, a także jak w przypadku 

przejścia dla pieszych uzgodnienia z zarządcą drogi. Burmistrz dodał, że udzieli odpowiedzi na 

piśmie i zaznaczył, że omówione kwestie są możliwe do rozwiązania jednak wymagają 

przemyśleń. 

O głos poprosił Radny pan Dariusz Kmiecik, który odniósł się do wniosku Przewodniczącej 

Osiedla Śródmieście i zauważył, że on jako radny również składał interpelację na temat 

oświetlenia. Radny zwrócił uwagę na potrzebę kontaktu z Przewodniczącą Osiedla Śródmieście 

w kwestach związanych ze sprawami Śródmieścia.  

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnej pani Marii Skrzypińskiej, która 

poprosiła o wyczyszczenie kratek ściekowych na ulicy Nadbarycznej. Ponadto Radna poprosiła 

o interwencję w Parku Natury i zabezpieczenie urządzeń na Skate Parku, z których korzysta 

młodzież pomimo zakazu. Radna poprosiła również o zwrócenie uwagi na lampę znajdującą 

się na końcu ulicy Zborowieckiej, która jest zasłonięta drzewami i nie spełnia swojej funkcji 

oświetleniowej. Radna Maria Skrzypińska poprosiła również Burmistrza o interwencję w 

Wodach Polskich w sprawie złego stanu rzeki Olszówka. Radna zwróciła uwagę, ze rzeka jest 

pełna wody, a okoliczni mieszkańcy walczą z podtopieniami piwnic. 

Pan Burmistrz Marcin Szorski powiedział, że zapisał wnioski radnej a następnie odniósł się do 

kwestii rzeki i podkreślił, że wysyłał pisma do Wód Polskich niestety nie ma żadnej 

odpowiedzi. Burmistrz dodał, że teraz będą wysyłane kolejne pisma do wszystkich wyższych 

instancji Wód Polskich w celu poprawy sytuacji na rzece. Burmistrz podkreślił, że temat jest 

mu znany, również rolnicy o tym informują.  

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Kierownik MGOPS w Odolanowie pani 

Agnieszce Wypyszyńskiej, która odniosła się do wypowiedzi Radnego Dariusza Kmiecika  

w stosunku do Przewodniczącej Osiedla Śródmieścia i uznała jego zachowanie za niestosowne. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu panu Dariuszowi Kmiecikowi, który zapytał o 

powody wprowadzenia przez urząd logo i czy było ono dyskutowane z radnymi. 



 
 

Burmistrz pan Marcin Szorski powiedział, że wprowadzone logo ma służyć do promocji miasta 

i będzie używane w innych kwestiach niż np. herb. Burmistrz dodał, że logo związane jest z 

opracowaną strategią rozwoju gminy. 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

Ad 9. Zakończenie obrad IX sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady zamknął IX Sesję Rady Gminy 

i Miasta Odolanów (godz. 16:09). 

 

          Protokolant      Przewodniczący Rady 

         /-/ Agnieszka Skobejko-Przybylak                              /-/ Janusz Szustkiewicz 


